

Treaty Series

*Treaties and international agreements
registered
or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations*

Recueil des Traités

*Traités et accords internationaux
enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies*

Copyright © United Nations 1996
All rights reserved
Manufactured in the United States of America

Copyright © Nations Unies 1996
Tous droits réservés
Imprimé aux Etats-Unis d'Amérique



Treaty Series

*Treaties and international agreements
registered
or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations*

VOLUME 1473

Recueil des Traités

*Traités et accords internationaux
enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies*

United Nations • Nations Unies
New York, 1996

***Treaties and international agreements
registered or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations***

VOLUME 1473

1987

1. Nos. 24984-24991

TABLE OF CONTENTS

1

***Treaties and international agreements
registered on 16 July 1987***

	<i>Page</i>
No. 24984. Multilateral:	
Community-COST Concertation Agreement on a concerted action project in the field of treatment and use of sewage sludge (COST Project 68 <i>ter</i>) (with annexes). Concluded at Brussels on 16 February 1982	3
No. 24985. Multilateral:	
Community-COST Concertation Agreement on a concerted action project on the effect of processing on the physical properties of foodstuffs (COST Project 90 <i>bis</i>) (with annexes). Concluded at Brussels on 9 December 1982	53
No. 24986. Multilateral:	
Community-COST Concertation Agreement on a concerted action project in the field of shore-based marine navigation aid systems (COST Project 301) (with annexes). Concluded at Brussels on 15 April 1983	
Agreement extending and amending the above-mentioned Agreement (with annex). Concluded at Brussels on 14 May 1986	101
No. 24987. Multilateral:	
Agreement on the setting up of an experimental European network of ocean stations (COST 43) (with annexes). Concluded at Brussels on 21 November 1983	187
No. 24988. Multilateral:	
Community-COST Concertation Agreement on five concerted action projects in the field of environment (with annexes). Concluded at Brussels on 13 March 1985	217
No. 24989. Multilateral:	
Community-COST Concertation Agreement on a concerted action project on the use of lignocellulose-containing by-products and other plant residues for animal feeding (COST Project 84 <i>bis</i>) (with annexes). Concluded at Brussels on 31 October and 19 November 1985	291

***Traités et accords internationaux
enregistrés ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies***

VOLUME 1473

1987

I. N^{os} 24984-24991

TABLE DES MATIÈRES

I

*Traités et accords internationaux
enregistrés le 16 juillet 1987*

Pages

N° 24984. Multilatéral :

Accord de concertation Communauté-COST relatif à une action concertée dans le domaine du traitement et de l'utilisation des boues d'épuration (Action COST 68 *ter*) [avec annexes]. Conclu à Bruxelles le 16 février 1982 3

N° 24985. Multilatéral :

Accord de concertation Communauté-COST relatif à une action concertée dans le domaine de l'effet des traitements sur les propriétés physiques des denrées alimentaires (Action COST 90 *bis*) [avec annexes]. Conclu à Bruxelles le 9 décembre 1982 53

N° 24986. Multilatéral :

Accord de concertation Communauté-COST relatif à une action concertée dans le domaine des systèmes d'aide pour la navigation maritime depuis le littoral (Action COST 301) [avec annexes]. Conclu à Bruxelles le 15 avril 1983

Accord prorogeant et modifiant l'Accord susmentionné (avec annexe). Conclu à Bruxelles le 14 mai 1986 101

N° 24987. Multilatéral :

Accord pour la mise en place d'un réseau européen expérimental de stations océaniques (COST 43) [avec annexes]. Conclu à Bruxelles le 21 novembre 1983 187

N° 24988. Multilatéral :

Accord de concertation Communauté-COST relatif à cinq actions concertées dans le domaine de l'environnement (avec annexes). Conclu à Bruxelles le 13 mars 1985 217

N° 24989. Multilatéral :

Accord de concertation Communauté-COST relatif à une action concertée dans le domaine de l'utilisation de sous-produits ligno-cellulosiques et d'autres résidus végétaux en vue de l'alimentation des animaux (Action COST 84 *bis*) [avec annexes]. Conclu à Bruxelles les 31 octobre et 19 novembre 1985 291